
Verslag Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering AKU d.d. 20 maart 2023 

Aanwezig namens het bestuur 
Wim Verlaan, voorziƩer 
Hans Mooij, penningmeester 
Baukje Verbruggen, plaatsvervangend secretaris 
Caroline Brekelmans 
Huub Jansen 

Overige aanwezigen 
Zie presenƟelijst 

 
1. Opening 
De voorziƩer opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
 
2. Mededelingen 
Maarten Moraal is overleden, hij is ruim 17 jaar de secretaris binnen het bestuur van AKU 
geweest. Baukje Verbruggen is Ɵjdelijk de vervanger van Maarten. Binnen de club zal een 
nieuwe secretaris worden gezocht.  
Gemeld wordt dat de naam en het adres van Maarten nog op de website staat. 

Het Jaarverslag van het Bestuur van AKU is via de website gedeeld. Ook de verslagen van de 
verschillende commissies zijn op de website geplaatst. Door de hiervoor genoemde 
omstandigheden is er geen verslag van de Algemene Leden Vergadering van 21 maart 2022. 
Vorig jaar zijn de volgende onderwerpen besproken: Nieuwe kleding en zorg voor voldoende 
bestuursleden. 

Volgend jaar worden nieuwe bestuursleden aan de Algemene Ledenvergadering 
voorgedragen. Ed Janssen wordt ingewerkt door Hans en Sven Keltering zal vanaf augustus 
2023 worden ingewerkt door Wim.  
 
De afgelopen periode zijn acƟef subsidies aangevraagd. Onder meer via Rabo club support, 
Grote ClubacƟe, Schipholfonds, Bozo NoordHolland en de gemeente. We hebben subsidie 
ontvangen voor zonnepanelen, een hoes voor de hoogspring mat en Led verlichƟng.  

3. Missie en Visie AKU 
Missie  
AKU is een atleƟekvereniging waar iedereen welkom is, een sociale club met respect voor 
elkaar. Door begeleiding van deskundige en enthousiaste trainers kan ieder lid, jong en oud, 
een prestaƟe leveren op eigen niveau. Daar wil je bij horen. 

Visie 
Over 10 jaar is AKU een vereniging met 600 leden. AKU is in de eerste plaats een 
atleƟekvereniging waarbij leden zowel prestaƟef als recreaƟef atleƟek kunnen beoefenen. 
Wij stralen uit dat atleƟek een leuke sport is. Plezier staat voorop. 
Iedereen wordt begeleid door deskundige, gekwalificeerde en enthousiaste trainers. 



Daarnaast organiseert AKU aan sport en gezondheid gerelateerde acƟviteiten. Vrijwilligers 
vormen de spil van de vereniging, daarom is er veel aandacht voor de werving en binding van 
vrijwilligers. AKU is een financieel gezonde vereniging en beschikt over een passende 
accommodaƟe. 

Gedachtenwisseling 
Na een korte toelichƟng wordt met de aanwezigen van gedachten gewisseld over de missie 
en visie. 
 
Jongeren binden aan de club wordt als aandachtspunt genoemd. Aangegeven wordt dat hier  
aandacht voor is maar dat gebleken is dat jongeren niet direct enthousiast zijn. Een 
mogelijkheid om jongeren te sƟmuleren zouden maatschappelijke stages kunnen zijn. 

Aandachtspunt is de samenhang tussen de werkzaamheden van de verschillende commissies 
en het beter van elkaar weten wat de verschillende commissies doen en hierover met elkaar 
communiceren. 
 
Omdat het aantal vrijwilligers te vergroten wordt geadviseerd te kijken naar nieuwe mensen 
die mogelijk taken kunnen invullen. Voor CommunicaƟe zijn mensen in beeld. 

Sven vraagt wat leden van de missie en visie vinden, met name de groei van het aantal leden. 
Vraag is wat de club organisatorisch aankan als we groeien. Met name trainers is een 
aandachtpunt, we willen kwaliteit blijven leveren, en een aantal specialisaƟes faciliteren. 
Aandachtspunt blijven de speciale onderdelen, zoals speerwerpen, kogelstoten en 
discuswerpen. Nadenken over clinics voor specials en het enthousiasmeren voor 
wedstrijden. Aandacht op welke groepen we ons focussen zodat we alle onderdelen binnen 
atleƟek kunnen blijven aanbieden. Het is noodzakelijk om te onderzoeken wie op deze 
speciale onderdelen training kan geven, desnoods betaald en daarnaast onderzoeken hoe dit 
leeŌ bij verenigingen in de omgeving. Ook in de lopersgroep kun je een keer specials  
aanbieden. Ivo de Bruin en zijn vrouw willen ook trainingen gaan verzorgen, wellicht kunnen  
zij hierin een rol spelen. 

Zorg op dit moment is dat een groot aantal leden na corona nog niet op de trainingen 
verschijnt. Zij zijn nu nog lid maar kunnen overwegen het lidmaatschap op te zeggen. Hoe 
gaan we deze leden weer enthousiasmeren. 

4. Financiën 
De penningmeester geeŌ een toelichƟng op de financiële overzichten, financieel jaarverslag 
2022 en begroƟng 2023, die onder de aanwezigen worden uitgedeeld. 
De ledenvergadering gaat akkoord met het voorstel om de contribuƟes te verhogen. 

Naar aanleiding van de suggesƟe om de technische commissie en de wandel commissie een 
overzicht te verstrekken van de kosten den de baten van de wedstrijden een acƟviteiten 
wordt toegezegd dit te doen. 

5.Verslag kascontrolecommissie en verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 
Arie Boƫnga en Bram Menet hebben de financiële administraƟe in orde bevonden. De 



penningmeester wordt derhalve decharge verleend. 
De kascontrolecommissie voor volgend jaar zal bestaan uit Arie Boƫnga (derde keer) en 
Bram Menet (tweede keer) en Ad Stokman (plaatsvervangend lid). Leden van de 
kascommissie zijn twee maal herbenoembaar. 

6. Bestuur 
Samenstelling bestuur 
Huub Jansen wordt herkozen als bestuurslid. 

NevenacƟviteiten bestuur 
Gemeld wordt dat Wim Verlaan bestuurslid is van een poliƟeke parƟj in de gemeente 
Uithoorn. 

Vacatures 
Vorig jaar hebben Wim Verlaan en Hans Mooij aangegeven dat zij in 2024 zullen aŌreden. 
Hiervoor zijn Sven Keltering en Ed Janssen benaderd. Inmiddels is ook de funcƟe van 
secretaris vacant. 
Richard Berger stelt voor ook anderen in de gelegenheid te stellen om zich aan te melden als 
bestuurslid. 

7.Rondvraag 
Harry Langeveld vraagt aandacht voor automaƟsering en doet de suggesƟe informaƟe 
centraal op te slaan.  

8. SluiƟng 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorziƩer de vergadering en bedankt een ieder voor 
zijn/haar inbreng. 

                                                            *********************** 
 
 

 

 

 


